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Ik wil morgen zo’n brief maken met de info die ik nu heb. Voor jou/ons dan..en dan verder..

lk zit nu in overleg met RIVM, huisartsen...hoor nog een aantal issues die men vandaag/vanavond in Ledenvergadering helder zou

willen hebben.

Kom ik zo mee (ook richting RES

vor:IEEE SEER errs >

Verzonden: dinsdag 22 december 2020 12:56

@Ilhv.nl>

@lhv.nl>; 5.1.2e <BERN-CIN @ |hv.nl>; ) <JEEEM@ minvws.nl>;

@minvws.nl>; 5.1.2¢ ) < @minvws.nl>

Onderwerp: RE: subsidie aanvraag en voorwaarden LHV

Hoi

1a, [RRR had me er ook al op gewezen.

We zijn er mee bezig.

2

1ICEMinisterie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Parnassusplein 5| Postbus 20350 2500 EJ Den Haag |

Hn CE
= minvws.nl |

van:IESEEER 0 hv 0 >
Verzonden: dinsdag 22 december 2020 09:02

5.1.2e @minvws.nl>

5.120 28 JENe hv. IEE EEN ninvws.n>;
5.1.2e @minvws.nl>

Onderwerp: RE: subsidie aanvraag en voorwaarden LHV

Hallo ES

Hierbij voor de volledigheid nog de afspraak die staat in het verslag van het overleg op 3 december:

4. Conceptbrief over samenwerking bij covid-vaccinatie

Over de intentieverklaring: is dit een vorm om wat dingen vast te leggen, helpt dat of juist niet?

-  LHV geeft aan dat het is risico dan is dat het te juridisch en gedetailleerd wordt, dat zou zonde zijn. Het is zoeken naar



1003898

de manier hoe je geruststelling geeft zonder dat het in een juridisch document terecht komen.

VWS zoekt naar een vorm om naar de buitenwereld te laten zien waaruit blijkt dat wij partners zijn en hiermee aan de

slag gaan. Dat kan ook worden vastgelegd in de vorm van een brief.

Brief heeft voor allen de voorkeur. Voorstel om de intentieverklaring om te bouwen naar een brief.

= Brief z.s.m. maken, afstemmen op met LHV op bureau niveau.

Met vriendelijke groet,

Landelijke Huisartsen Vereniging (LHV) www. lhv.nl

Domus Medica, Mercatorlaan 1200 / Postbus 20056, 3502 LB Utrecht

Telefoon (085 ERE Mobiel os [EENe-mail EE @ihv.nl

Van:IEEKECINN
Verzonden: maandag 21 december 2020 09:27

IEE eminvws.ni>;

Onderwerp: RE: subsidie aanvraag en voorwaarden LHV

Hallo ERIE
HallofZ8Zd nee geen intentieverklaring. We hebben afgesproken dat jullie alle afspraken en randvoorwaarden, waar we in de mail

over gecommuniceerd hebben, in een brief aan ons zouden vastleggen. Voor ons, zeker ook richting onze achterban is dat

belangrijk. Wij zouden nog meekijken of het klopt met wat ook wij denken te hebben afgesproken.

Met vriendelijke groet,

Landelijke Huisartsen Vereniging (LHV) www.lhv.nl

Domus Medica, Mercatorlaan 1200 / Postbus 20056, 3502 LB Utrecht

Telefoon (085) JK Mobiel os[EEE/ F--i| IEEE eh.

van: IEEECNEN)ERED© minvws.o>
Verzonden: maandag 21 december 2020 08:59

Onderwerp: RE: subsidie aanvraag en voorwaarden LHV

Tijdens het debat ben ik niet meer toegekomen aan de beantwoording van je mail en vervolgens ben ik al weer overgegaan op de

volgende brief. Excuus.

lk ga in werking zetten dat de subsidie dan geregeld gaat worden. Moet even kijken of EEE niet met vakantie is, maar ik ga het

even checken.

Tav de brief, doel je daar op de eerder bedachte intentieverklaring? Die hebben we idd even laten liggen ivm de gesprekken over

het register ed. daarnaast had de GGD behoefte aan een eigen opdracht brief, dus voor de ggd hebben we een andere aanpak

gekozen. We kunnen dat nu weer oppakken alsje dat wenst. Is dat wat je bedoelt?

R.
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5.1.2e ||
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Parnassusplein 5| Postbus 20350 2500 EJ Den Haag |

@ og |(EET|
= minvws.nl |

van:IEEEEEE v0 >
Verzonden: donderdag 17 december 2020 21:01

@minvws.nl>

alhy.n!>;[EEEEEE 0 hv.ni>
Onderwerp: subsidie aanvraag en voorwaarden LHV

coro
lk zou nog terugkomen op het subsidiebesluit. Het lijkt ons voor nu het beste om die maar gewoon door te laten gaan zoals hij was

afgesproken. Er zijn nog veel onduidelijkheden over de toediening en registratie. Een betere berekening hebben we momenteel

(nog) niet. Als we inderdaad gebruik kunnen maken van een vooraf geprint formulier met bevestiging van de informed consent,

zoals het nu lijkt, kan de extra tijd die dat kost meevallen.

Aan:

De toezegging van EE in het BO dinsdag dat als er financiéle vragen opkomen, daar een oplossing voor kan worden gevonden
kunnen geeft ons voldoende vertrouwen nu. Er zijn ook nog wel andere losse eindjes, zoals de kosten van de locaties, mochten

gemeenten weer niet meewerken.

Overigens zouden we nog een brief van jullie krijgen met de bevestiging van onze afspraken, die zouden we ook nog in concept

krijgen. Weet jij of daar al aan begonnen is? Wij hebben dinsdag een extra bijeenkomst van onze ledenraad, als er dan iets zou

liggen zou dat mooi zijn.

Succes met het debat vanavond. Er staat veel druk op jullie, dat besef ik heel erg. Ik ben blij dat we nu weer in een samen oplossen
modus zijn zodat de vaccinaties hopelijk snel kunnen starten.

Met vriendelijke groet,

Landelijke Huisartsen Vereniging (LHV) www.lhv.nl

Domus Medica, Mercatorlaan 1200 / Postbus 20056, 3502 LB Utrecht

Telefoon (085 | EEIE Mobic! osEEE£ mail IEE @hv.nl


